



2025 Sponsorship Package

About Us

The Ottawa-Carleton Institute of Biology is an institutional collaboration between the Biology Departments at the University of Ottawa and Carleton University. The OCIB Symposium is an annual gathering that facilitates interdisciplinary research and collaboration between the two universities and external partners. The theme for this year's symposium is **Adapting to Change and Challenges** and will feature a spectrum of research topics.

Topics of Interest

OCIB members have significant expertise in fields including physiology, botany, biochemistry, neuroscience, molecular biology, genetics, bioinformatics, evolution, and toxicology, to name a few.

Important Dates

The 22nd Annual OCIB Symposium is on April 28-29, 2025, and plans are underway to host at the University of Ottawa .

Why Sponsor?

With the generous support from industry and academic partners, this symposium can remain accessible to all. Student conference attendees benefit by gaining experience in the academic sphere, including presenting their research, networking with various students and professors, and gaining exposure for their research.

Your support enables us to maintain no conference fees, and is used to finance the following items:

- Poster boards for the Poster Session
- Accommodation of keynote speakers coming from out of town
- Refreshments throughout the conference
- Awards for student presenters

Your company will gain marketing exposure with future industry, government, and academic leaders through our promotional materials.



Benefits of Sponsorship

Silver Package \$300 CND (Limited space available)

Logo on our website (www.ocibsymposium.com), social media, and symposium program

Banner or other advertisement at the event

Acknowledgement in front of all attendees as an event sponsor during opening and ending remarks

Gold Package \$600 CND (Limited space available)

All incentives from the Silver Package

Space for a display, table, or booth at the event

Platinum Package \$800 CND (Subject to session availability)

All incentives from the Silver and Gold Package

The opportunity to sponsor a specific event, such as a keynote talk or lecture session

* We feel the benefits of sponsorship should reflect your specific goals and are therefore open to discussing different options that would be better suited to your needs.

* In-kind contributions of pens, bags, pen drives, USB flash drives and other conference paraphernalia are also welcome.

Contact Us

We look forward to hearing from you.

Please contact us at ocib.symposium@gmail.com

Thank you in advance for your support,
Your 2025 OCIB Symposium Committee
University of Ottawa, Ottawa, ON
Carleton University, Ottawa, ON





Paquet de commandites 2025

À propos de nous

L'Institut de biologie d'Ottawa-Carleton est une collaboration institutionnelle entre les départements de biologie de l'Université d'Ottawa et de l'Université Carleton. Le symposium de l'IBOC est une rencontre annuelle qui facilite la recherche interdisciplinaire et la collaboration entre les deux universités et des partenaires externes. Le thème du symposium de cette année est **S'adapter au changement et aux défis** et présentera un éventail de sujets de recherche.

Sujets d'intérêt

Les membres de l'IBOC possèdent une grande expertise dans des domaines tels que la physiologie, la botanique, la biochimie, les neurosciences, la biologie moléculaire, la génétique, la bio-informatique, l'évolution et la toxicologie, pour n'en citer que quelques-uns.

Dates importantes

Le 22e symposium annuel de l'OCIB aura lieu les 28 et 29 avril 2025, et il est prévu de se dérouler à l'Université d'Ottawa.

Pourquoi commanditer ?

Grâce au soutien généreux des partenaires industriels et universitaires, ce symposium peut rester accessible à tous. Les étudiants participant à la conférence bénéficient d'une expérience dans la sphère universitaire, notamment en présentant leur recherche, en nouant des contacts avec divers étudiants et professeurs et en faisant connaître leurs travaux de recherche.

Votre soutien nous permet de maintenir l'absence de frais d'inscription à la conférence et sert à financer les éléments suivants :

- Panneaux d'affichage pour la session de présentation des affiches
- Logement des orateurs principaux venant de l'extérieur de la ville
- Rafrâichissements tout au long de la conférence
- Prix pour les étudiants ayant les meilleures présentations

Votre entreprise bénéficiera d'une visibilité commerciale auprès des futurs dirigeants de l'industrie, du gouvernement et du monde universitaire grâce à notre matériel promotionnel.



Avantages du commandite

Forfait argent 300 \$ CND (Nombre de places limité)

Logo sur notre site web (www.ocibsymposium.com/fr/), les médias sociaux et le programme du symposium

Bannière ou autre publicité lors de l'événement

Reconnaissance devant tous les participants en tant que commanditaire de l'événement lors des discours d'ouverture et de conclusion

Forfait or 600 \$ CND (Nombre de places limité)

Tous les incitants du forfait argent

Espace pour un présentoir, une table ou un kiosque lors de l'événement

Forfait platine 800 \$ CND (Selon la disponibilité de la session)

Tous les avantages des forfaits argent et or

La possibilité de commanditer un événement spécifique, tel qu'un discours d'ouverture ou une session de la conférence

* Nous estimons que les avantages du commandite doivent refléter vos objectifs spécifiques et nous sommes donc disposés à discuter des différentes options qui conviendraient le mieux à vos besoins.

* Les contributions en nature (stylos, sacs, clés USB et autres accessoires de conférence) sont également les bienvenues.

Contactez nous

Nous nous réjouissons d'avoir de vos nouvelles.
Veuillez nous contacter à ocib.symposium@gmail.com

Nous vous remercions d'avance pour votre soutien,

Votre comité du symposium 2025 de l'OCIB

Université d'Ottawa, Ottawa, ON

Université de Carleton, Ottawa, ON

